
Jaarverslag Instuif 2017 

Zo even een verslag van de instuif van het afgelopen jaar. 
We hebben vanaf Januari tot onze marathon in Mei een redelijke opkomst gehad 
Maar er mogen en kunnen er altijd meer bij, wat ons betreft. 
Er werd gevraagd of wij de rest van de maand Mei en Juni nog door kunnen gaan 
met klaverjassen ,...anders ig het lange zomer voor veel ouderen. 
Dat hebben wij ook gedaan en tot tevredenheid van de klaverjassers  
Er werd goed gebruik van gemaakt ...Wij waren toch meestal met 6 tot 7 tafels. 
Dus hopelijk kunnen wij dit voortzetten het komend jaar want er is genoeg 
animo. 
Na te zijn gestopt in Juli en Augustus hebben wij de draad weer opgepakt in 
September 
Geregeld 8 tot 9 tafels mogen wij niet klagen en in December onze Kerst 
marathon. 
Was ook weer een groot succes en iedereen ging dan ook met een grote of kleine 
prijs   
tevreden naar huis En wij wensten iedereen fijne feestdagen en een gezond 2018 
toe... 
  
groetjes van de Klaverjas comm: R.A.C.    
 


